
      

      
Protokoll 
Styrelsemöte och medlemsmöte Landsbygdsalliansen
  
Tid: måndag 9 mars 17,00-19,00 

Plats: Näringsliv Ulricehamn 

Närvarande:   Bengt Grindelid-Blidsberg,  Gösta Knutsson- Kölingared,  Tomas Jacov- Kölingared, 
Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla Ideström-Knätte, ,  KG Friden- Nitta, Hans Ström- Härna, Månika 
Sager-Tvärred, Roland Karlsson, Charlotte H Svensson-NUAB. 

 
1. Mötets öppnande 

ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen och öppnade mötet 
 

2. Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Gunilla Ideström 

 
3. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes  
 

4. Ekonomi 
Bengt gick igenom ekonomiska läget och det finns ca 10815kr i kassan. Mat och 
lokalkostnader är vad pengarna gått till under året. Det innebär att föreningen har ett 
minusresultat på -3……… 
Konstaterar att det finns inga kommunala bidrag att söka för LAU.  
 

5. Reflektion från Styrelseutbildningen 19/2 
Bra budskap och innehåll men lite för långdraget map GDPR 
 

6. Smyckning av allmän plats 

100 000kr har flyttats över från Hemsändningsbidrag till Park och Skog för att istället 
vara sökbara för väg och samhällsföreningar som har ansvar för att sköta smyckning 
av allmän plats (kommunal mark). Peter Kinde på Park och Skog har skrivit en rutin 
som skall förmedlas ut till de 19 berörda föreningarna. Sökbart från 2020. Detta 



informerade Lotta om på styrelsemöte i december men nu ställs frågan vilka 
föreningar som fått information för enligt flera andra föreningar så har ingen 
information eller ansökningsdokumentation gått ut. Nu har alla föreningar fått 
utskick med information. 
 

7. Kostnadskrävande projekt 

Inkommit en ansökan om kostnadskrävande projekt från Kölingared och 
Bygdegårdsföreningen Årås kvarn, ansökan gäller färdigställande av Åråsparken och 
de ansöker om 98 116kr.  
Mötet beslutar att Lotta ställer frågor kring vad det tidigare bidraget som söktes 2016 
gick till. Flera poster i nya ansökan är för samma saker som i den äldre vilket styrelsen 
inte anser vara möjligt att söka för igen. Mötet beslutade att göra ett besök på Årås 
och Lotta bokar tid. 

 
8. Information från KS 

UEAB och kommunen har möjlighet att söka statligt bredbandsstöd vilket UEAB gjort 
i början av mars.  
 
Den GC-plan som gäller har samtliga punkter gjorts i tätort men inga på landsbygden. 
Nu satsar Ulricehamns kommun egna pengar för att utföra några av de tidigare 
planerade projekten och det första blir i Gällstad, en bit mellan macken och bron.  
 
Fastigheterna på Brunnsnäs skall säljas men marken skall exploateras med bostäder.  
 
Coronavirus: kommunen har vidtagit åtgärder och satt upp riktlinjer för all personal. 
Finns en beredskap och rutiner för hur man skall agera när vi får ett fall.  

 
9. Årsmötesplanering 

25 mars kl 18,00 årsmöte i VEGA i Vegby, Lotta har bokat. Guideföreningen kommer 
och genomför en dramatiserad historieberättelse om Ulricehamns historia. 
Tomas presenterade verksamhetsberättelsen och fick några tillägg, remissgrupp för 
ny vägnätsplan samt HSSL.  
Samtliga handlingar skall finnas på hemsidan senast 1 vecka innan årsmöte. 
Roland föreslår att ta bilder och skriva lite text att skicka till UT för att marknadsföra 
föreningen. 
Valberedningen meddelar att det inte är några förändringar i styrelsen för 2020. 
 

10. Planering av kommande medlemsmöte 
13 maj på Årås Kvarn : Smarta Kartan och Hållbar landsbygd Sjuhärad samt VV-sol 
och info kring solpaneler och solenergi. Lotta lyfte Smarta Kartan och Hållbar 
landsbygd Sjuhärad, om det finns intresse av att Mia Magnusson skall komma och 



presentera verktyget och inspirera kring hållbarhetsfrågor och delningsekonomi. 
Styrelsen enades om att vi går vidare och bjuder in till detta. 
Cecilia Knypegård och Pehr Johanssons efterträdare bjuds in för att presentera 
brottsförebyggande åtgärder samt Krisberedskap till mötet i oktober. 
 

11. Nästa möte 
Nästa möte är 25 mars årsmöte , 13 maj på Årås Kvarn styrelsemöte kl 17 och 
medlemsmöte kl 18.  
Styrelsemöte i oktober blir i Bogastugan, KG har bokat där. 
 

12. Övriga frågor 
samråd för ÖP, politikerna kommer åka runt i kommunen och hålla möten i Dalum, 
Hökerum, Vegby och Ulricehamn under 9-20 mars. uppmanar alla att under 
samrådstiden gå in och titta samt om man har synpunkter lämna dem. 
 
Överenskommelse mellan Civilsamhälle och kommun, kom gärna på mötet den 12 
mars. 
 
Tomas ställde frågan till KS om de även i fortsättningen vill och kan delta på 
föreningens möten och svaret är ja. 
 
 

13. Mötets avslutande 
Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 
 

________________________  _________________________ 
Ordförande Tomas Jacov     Sekreterare Charlotte H Svensson 
 

 
________________________   
 Justerare Gunilla Ideström 
  


